

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem, Neapolim. Epist. V.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

EPIST. LIB. VIII. 475

scribis, industriam tuam; & id cogitas, ut cum opus absolveris ac perpolieris, iterum ad me mit-
tas: gaudeo, & fruor animò, spe futuræ volupta-
tis, quam legendo antea degustavi, nunc haurire,
si pertelicuerit, uberiolem cupio. Nam, corrigendi
partes, quas mihi videris imponere, si accipiam,
faciam impudenter: quid enim in tuis scriptis e-
jusmodi est, quòd æquus iudex damnare possit?
fin autem recusem, culpam inhumanitatis extime-
seo, & vereor, ne tu me, cui minimè omnium dis-
plicere velim, rusticum quendam esse hominem,
agrestemque, suspiceris. Hoc igitur arbitrato tuo:
ego, quod in me est, desiderari abs te non pariar
officium meum. Vale. Romæ, XIX. Kal. Quint.
M. D. LXVII.

P. S. Pergratus mihi fuit adventus Persei; tum,
quòd ipsum diligo, amici mei filium, ingenio & mo-
ribus ornatum; tum, quòd benevolentiam in me
tuam humanissimo sermone exposuit. Agerem
gratias, id si benignitas tua pateretur, & nisi refer-
re malletm studiò, officiò, observantiâ: quod ut as-
sequar, operam dabo.

EIDEM, NEAPOLIM.

EPIST. V.

*Gratias agit de Bellariis, sed nimis multis, donos-
bi missis.*

Form. Rogo me ames. Quare peto à te. (A)

Bellaria, de quibus antea scripseras, heri vespere
per familiarem suum, ad me misit, egregius
vir humanitatis, amicus meus, Georgius Ticini-
us.